

# 高雄醫學大學

## 「聲動聖誕-2024 聖誕晚會歌唱比賽」簡章

- 一、主旨：為促進校內國際師生與教職員工的文化交流，本活動以「聖誕歌唱比賽」為主題，並搭配文化交流活動，進一步提升跨國文化素養與全球視野。聖誕節作為全球重要節日之一，象徵著歡慶與團聚，透過舉辦歌唱比賽與文化交流活動，參與者可學習並分享不同的文化內涵，深化校內的多元共融氛圍。
- 二、主辦單位：高雄醫學大學國際事務處
- 三、比賽時間：113 年 12 月 18 日(三)下午 17 時 30 分至下午 20 時 00 分
- 四、比賽地點：高雄醫學大學國研大樓穿堂
- 五、參賽資格：全校師生及職員工
  1. 個人組：名額 10 組
  2. 團體組：名額 10 組(限雙人)
- 六、比賽內容：符合聖誕節主題相關歌曲，語言不限。
- 七、獎勵辦法：個人組別及團體組別各錄取【冠軍】一組，【亞軍】一組，【季軍】一組，【優勝】七組，獎項包含王品集團餐卷、漢來海港自助吧餐卷、伍佰元超商禮卷及電影卷。
- 八、報名網址：<https://forms.gle/gYLyW9BJ2VfVgup38>
- 九、報名日期：即日起至 113 年 12 月 15 日(日)前，額滿為止。
- 十、評審：邀請具有音樂涵養，經驗豐富之音樂人士擔任。
- 十一、評分標準：1. 音準(25%) 2. 音色(20%) 3. 技巧(25%) 4. 台風(15%) 5. 儀表(15%)
- 十二、報到時間：113 年 12 月 18 日(三)17:20~17:30
- 十三、比賽時間：個人組預計 18:25 開始進行比賽，團體組預計 19:00 開始進行比賽。實際比賽時間將依據當天報到組別進行調整。
- 十四、將於 12/16(一)發送提醒郵件通知報名相關事項。為確保比賽順利進行，填寫報名表單後，主辦單位將聯繫參賽者確認個人資料及表演歌曲，並索取表演歌曲音檔。
- 十五、注意事項：
  1. 比賽進行中，觀眾請注意觀賞水準，不嬉鬧、不喧嘩。
  2. 節能減碳，隨手做環保，不留垃圾，維持環境清潔。
- 十六、本簡章未盡事宜隨時修正之，並以現場公布為準。

## **Kaohsiung Medical University**

### **2024 Christmas Singing Competition Guidelines**

- Purpose: To promote cultural exchange among international students, faculty, and staff at Kaohsiung Medical University, this event features a “Christmas Singing Contest” alongside cultural exchange activities. By focusing on Christmas—one of the most celebrated global holidays symbolizing joy and togetherness—the event aims to foster an inclusive and multicultural environment. Participants will have the opportunity to learn about and share diverse cultural traditions, enhancing cross-cultural competence and global perspectives.
  - Organizer: Office of Global Affairs, Kaohsiung Medical University
  - Event Date: Wednesday, December 18, 2024 (5:30 PM to 8:00 PM)
  - Venue: KMU International Academic Research Building Entrance Hall
  - Organizer: All KMU students, teachers, and staff.
1. Individual Category: Limited to 10 participants. 2. Group Category: Limited to 10 teams.
- Contest Theme: Songs related to the Christmas theme. No restrictions on language.
  - Awards: In both the Individual and Group Categories, the following awards will be given: First Place (1 winner), Second Place (1 winner), Third Place (1 winner), and Merit Awards (7 winners). Prizes include Wang Steak dining vouchers, Hanlai Harbor Buffet vouchers, NT\$500 convenience store gift vouchers, and movie tickets.
  - Registration Link: <https://forms.gle/gYLyW9BJ2VFVgup38>
  - Registration Period: From now until December 15, 2024, or until all slots are filled.
  - Judges: Experienced music professionals with extensive expertise will serve as judges.
  - Judging Criteria: 1. Pitch (25%) 2. Vocal Tone (20%) 3. Technique (25%) 4. Stage Presence (15%) 5. Attire and Appearance (15%)
  - Check-in Time: December 18, 2024 (Wed.) 17:20–17:30
  - Competition Time: The individual category is scheduled to start at 18:25, and the group category is scheduled to start at 19:00. The actual competition times will be adjusted based on the check-in order of the groups on the day of the event.
  - We will send a reminder email on 12/16 to inform you of your registration details. After completing the registration form, the organizer will contact participants to confirm personal information, the performance song title, and collect the audio file of the performance song to ensure the smooth progress of the competition.
  - Important Notes:
    1. During the competition, audience members are requested to maintain proper decorum. No shouting or disruptions are allowed.
    2. In line with energy-saving and carbon reduction efforts, please follow environmental practices by keeping the venue clean and disposing of trash properly.
  - Any unaddressed matters in this document may be adjusted as necessary. The final announcements at the venue will take precedence.